



Legal Notice July 2025

Information provided in accordance with the UK Companies Act 2006 and applicable laws for online businesses

Company: Carecruit Ltd.

Registered Office:

132–134 Great Ancoats Street, Unit 620

Manchester, United Kingdom, M4 6DE

Email: info@carecruit.net

Website: www.carecruit.net

Company Registration Number: 15843454 (Registered in England & Wales)

Disclaimer

The information provided on this website is created with great care. However, we do not accept any liability for the accuracy, completeness or up-to-date nature of the content. Use of the site is at the user's own risk. We reserve the right to change or remove content without prior notice.

Liability for External Links

This website may contain links to third-party websites. We have no control over the content of those websites and accept no liability. The provider or operator of the linked pages is solely responsible.

Copyright

The content and works published on this website are subject to UK copyright law. Any reproduction, distribution or use not permitted by law requires prior written consent from Carecruit Ltd.

Cookie & Tracking Notice

This website may use cookies and similar technologies to improve user experience and analyse traffic. Where required by law, your consent will be obtained before placing non-essential cookies. You can adjust your preferences at any time.

Terms of Use

By using this website, you agree to the Terms of Use as set out by Carecruit Ltd. These govern your interaction with our content and services.

Privacy Authority



For data protection concerns, you may also contact the UK Information Commissioner's Office (ICO):

🌐 www.ico.org.uk

Contact

For legal questions or technical issues regarding this website, please contact:

✉ info@carecruit.net

Impressum Juli 2025

Angaben gemäß § 5 ECG in Verbindung mit dem UK Companies Act 2006

Unternehmen: Carecruit Ltd.

Sitz:

132–134 Great Ancoats Street, Unit 620

Manchester, Vereinigtes Königreich, M4 6DE

E-Mail: info@carecruit.net

Webseite: www.carecruit.net

Firmenbuchnummer: 15843454 (eingetragen in England & Wales)

Haftungsausschluss

Die Inhalte dieser Website wurden mit größter Sorgfalt erstellt. Dennoch übernehmen wir keine Haftung für deren Richtigkeit, Vollständigkeit oder Aktualität. Die Nutzung erfolgt auf eigenes Risiko. Inhalte können ohne Vorankündigung geändert oder entfernt werden.

Haftung für externe Links

Diese Website enthält Links zu externen Webseiten. Für deren Inhalte sind ausschließlich die jeweiligen Betreiber verantwortlich. Bei Bekanntwerden von Rechtsverstößen entfernen wir solche Links unverzüglich.

Urheberrecht

Die Inhalte und Werke auf dieser Website unterliegen dem britischen Urheberrecht. Jede darüber hinausgehende Nutzung bedarf der vorherigen schriftlichen Genehmigung der Carecruit Ltd.

Cookies & Tracking



Diese Website kann Cookies verwenden, um die Nutzererfahrung zu verbessern und Statistiken zu erfassen. Nicht essenzielle Cookies werden nur mit deiner ausdrücklichen Zustimmung gesetzt. Du kannst deine Einstellungen jederzeit anpassen.

Nutzungsbedingungen

Mit der Nutzung dieser Website erklärst du dich mit unseren Nutzungsbedingungen einverstanden. Diese regeln deine Rechte und Pflichten beim Besuch unserer Website.

Datenschutzaufsicht

Bei Fragen zum Datenschutz kannst du dich auch an die britische Datenschutzbehörde wenden:

Information Commissioner's Office (ICO)

🔗 www.ico.org.uk

Kontakt

Für rechtliche oder technische Fragen:
info@carecruit.net